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Vragen van de leden Cqörüz en
Atsma (beiden CDA) aan de minister
van Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties over een financieel
tekort bij de Friese politie.
(Ingezonden 26 september 2008)

1
Kloppen de verschillende berichten
dat de politie Fryslân kampt met een
tekort van 69 miljoen euro?1

2
Hoe verklaart u dit tekort terwijl het
korps financieel onder toezicht is
gesteld? Bent u door deze
overschrijding «overvallen»?

3
Heeft de overschrijding (onder meer)
te maken met de Friese politiezorg
voor de Waddeneilanden? Zo ja, kunt
u dat toelichten?

Toelichting
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen terzake van het lid
Griffith (VVD), ingezonden
26 september 2008 (vraagnummer
2008Z03265/2080901120).

1 www.trouw.nl, 24 september 2008
www.volkskrant.nl, 24 september 2008
www.nos.nl, 24 september 2008.
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